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Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Dr. Orbán Viktor miniszterelnök úrna k

„Van-e tudomása arról, hogyan kezelik a kormányzati szervek az elesetteket? ”
címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Egy hozzám forduló igen nehéz sorsú állampolgár mutatta be számomra, hogyan kezeli a
Fővárosi Kormányhivatal az egészségükben megváltozott, a hivatal által kiszolgáltatott
emberek sorsát .

A megváltozott munkaképességű panaszos 2014 .04.04. napján nyújtotta be a
Kormányhivatalhoz a leszázalékolása megváltoztatása iránti igényét, újabb és súlyosabb
egészségügyi romlására való hivatkozással, melyhez csatolta a szükséges igazolásokat . Annak
ellenére, hogy 2014 .05 .06. napján az I . fokú orvosi szakvélemény elkészült, a Kormányhivatal
a panaszos közbejárására a beadványt követő 5 hónap eltelte után 2014 .09.04. napján hozt a
meg azon határozatát, amellyel a megváltozott munkaképességű személyek ellátásának
megállapítására irányuló kérelmét elutasította .
Ezt követően a panaszos 2014 . szeptember 15. napjával fellebbezési kérelmet nyújtott be a
Kormányhivatalhoz, amelyet a mai napig nem bírált el a Kormányhivatal .
A panaszos 2014. április óta semmilyen támogatási formában nem részesül, a normáli s
életviteléhez szükséges gyógyszereit nem tudja kiváltani és szedni, ami veszélyezteti az életét
és az életmin őségét. A Kormányhivatal embertelen bánásmódja miatt 2014 .április óta az
állapotában rosszabbodás állt be, amely végett újabb orvosi vizsgálatok, esetleges kórház i
ellátás és műtét is várhat rá .
A Kormányhivatal embertelen bánásmódja nem csak a hosszas ügyintézésben érhet ő tetten,
hanem abban is, hogy azt az időszakot — 4 évet -, amely alatt az önkormányzat által folyósított
aktív korúak támogatásában részesült, nem ismerték el biztosítási időszaknak annak ellenére ,
hogy utána a TB járulék megfizetésre került . Ezzel tudja elérni a Kormányhivatal azt, hogy
miközben a panaszos rendszeres pénzellátásban nem részesül, keres őtevékenységet nem
végez, foglalkozási rehabilitációja nem javasolt a nyugdíjazásáig hátralévő 4 éves időtartam
alatt továbbra se részesüljön rendszeres pénzellátásban, megkímélve ezzel a költségvetést .

Mindezekre tekintettel kérdezem a Miniszterelnök urat :

1 . Elfogadhatónak tarja-e On, hogy egy 57 %-os egészségi állapotú ember sorsáról 8
hónap alatt sem születik a Kormányhivatalban érdemi döntés?



2. Kaptak-e olyan utasítást a Kormányzati szervek, hogy tudatosan késleltessék a nehé z
sorsú emberekkel kapcsolatos döntések meghozatalát ?

3. Kormányfőként mit kíván tenni annak érdekében, hogy a Kormányhivatalok az
eddigiektől humánusabban intézzék a megváltozott munkaképesség ű személyek
ellátásának elbírálását ?

4. Ön szerint elfogadható-e az a törvényi szabályozás, hogy az önkormányzatok álta l
folyósított aktív korúak támogatása nem számít biztosítási jogviszonynak annak
ellenére, hogy utána a járulékot megfizetik .

Megtisztelő válaszát írásban várom .

Budapest, 2015. január 26 .

Tisztelettel :

Varju László
Demokratikus Koalíció
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